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 REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

       
DATA OM MØDET 

DATO: 01.01.23 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Anna Rischel Preston [medl.] // Martin 
Bech [medl.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // Lotte Balslev Vest [medl.] // // Julie Kappelgaard [supp.] //  
 
Elevråd: 
Thomas // Elvira // Nicolaj 
 

Medarbejdere: 
Rasmus Frimodt  
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD: Peter-Johan Raasø [medl.] // Mikkel Bojesen [supp.] 

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Jeppe Bonde 
 

 

REFERAT 
PKT. DAGSORDEN REFERAT 

1 Indledning – evt. justering af 
dagsorden samt opfølgning fra 
sidste møde. 

Fælles forståelse af mødets indhold og valg af tids- og ordstyrer 

 

2 Opflg. fra sidste møde (se ref.) Anna orienterede om trafikmødet med de inviterede forældreråd. Aftalen er, at Anna sammenfatter mødets hovedbudskaber 
og udsender dette. Ligeledes blev det aftalt, at SKB vil deltage på årgangens forældremøde ifm. opstart på nyt skoleår, for 
derved at involvere flere forældre. Sigtet med deltagelse på de kommende forældremøder er bl.a. ift. etablering af 
kommende ”forældrepatrulje” til morgentjansen.  Lotte bistår Anna med dette.  

3 Princip vedr. skærmpolitik Julie fremlagde arbejdsgruppens principoplæg. Herefter modtog arbejdsgruppen relevante inputs, som tages med ind i det 
videre arbejde. Arbejdsgruppen mødes igen for at samle op og udarbejde en procesplan for en evt. implementering af 
principperne. 

4 Nyt fra elevrådet Elevrådet har udsendt et brev til alle elever og forældre omk. elevrådets arbejde i indeværende skoleår (ure, trafik og 

badeforhold). På årets sidste møde skal elevrådsåret evalueres og kommende valgprocedure besluttes. 

5 Afrunding og opsamling på 
evt. beslutninger samt punkter 
til kommende møder. 

Referent gennemgik hovedpunkterne fra mødet. 

6 Personalesituationen herunder 
evt. kommende ansættelser 

Andreas orienterede om nuværende personalesituation. Ved kommende ansættelser inviteres SKB til deltagelse. 

Med venlig hilsen 

Jeppe Bonde  


